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فولاد-پرسپولیس 
شاید!

در حالــى کــه یــک 
هفته بــه بــازى فولاد- 
پرســپولیس مانده است، 
طبق اعلام ســازمان لیگ 
هیچ کدام از ورزشگاه هاى 
اهواز شــرایط میزبانى از 
ایــن مســابقه را ندارند؛ 
فولاد آره نا به دلیل برخى 
نواقص در زمــان افتتاح، 
غدیر بــه دلیل مشــکل 
روشنایى و تختى به خاطر 
کمبــود امکانات. احتمال 
دارد این مســابقه در یک 

شهر دیگر برگزار شود!

مسى 
ال کلاسیکو را از 

دست داد؟
ستاره بارســلونا هنوز به 
خاطر ضربه اى که در دیدار 
برابر والنســیا دیده است، 
درد دارد و حضــورش در 
ال کلاســیکو در  هالــه اى 
از ابهام قــرار گرفت. آبى و 
انارى ها باید چند روز دیگر 
کوپادل رى  نیمه نهایى  در 
بــه مصــاف رئال مادرید 
برونــد، اما ممکن اســت 
لیونل مســى را بــه خاطر 
مصدومیــت در اختیــار 

نداشته باشند. 

خودکشى 
هندبالیست 
صربستانى

بوســکوویچ،  نــواك 
ملى پوش هندبال صربستان 
یک شنبه بى جان در شهر 
چرونکا پیدا شــد. ماموران 
درحالــى بــدن بى جــان 
صربستانى  هندبالیســت 
را در جلــوى خانه اش پیدا 
کردند کــه یک اســلحه 
همراهش بــود. ملى پوش 
پیشــین علاقه زیادى به 
شکار داشت و این موضوع 
را در شبکه هاى اجتماعى 
نشان مى داد. پلیس بر این 
باور اســت که بازیکن 29 
ساله با اســلحه به سر خود 

شلیک کرده است. 

 
جنجال رضایت نامه 750 هزار یورویى براى مهاجم کروات پرسپولیس

قرارداد بودیمیر را منتشر کنید! 

شــهروند| از همان روز اولى که اعلام 
شــد براى تقویت خط حمله پرسپولیس 
و با نظر برانکو ایوانکوویچ با مارکو  بودیمیر 
مهاجم دیناموزاگرب قرارداد امضا کرده اند، 
حــرف و حدیث هاى زیادى پشــت این 
انتقال وجود داشــت. جالب  اینجاست که 
این ابهامات هنوز هم ادامه دارد و هرازچند 
گاهى عوامــل باشــگاه را مجاب مى کند 
براى  شفاف ســازى به هــواداران توضیح 
بدهند. دیروز هم مطلب منتشــر شده در 
یکى از رسانه هاى کشور کرواسى مدیران باشگاه را ناچار به واکنش کرد. سایت    
  jutarnji   کرواسى  در گزارشــى نوشت: «تیم دینامو زاگرب در نقل  و انتقالات 
زمستانى 2019 فقط 750 هزار  یورو بابت فروش ماریو بودیمیر به پرسپولیس 
درآمدزایى کرد.» این خبر از آنجایى جنجال آفرین بود که براى  خیلى ها سوال 
شد اگر 750 هزار یورو هزینه رضایت نامه بودیمیر شده، پس مبلغ قرارداد او چقدر 
شده است و  اصلا مدیران باشگاه براى قرارداد با این مهاجم بلندقد چه مقدار پول 
هزینه کرده اند؟پندار خمارلو، مدیر روابط عمومى باشگاه پرسپولیس به دنبال 
ابهامات ایجاد شده نخستین نفرى بود که براى کمتر کردن  سروصدا مجبور به 
پاسخگویى شد و گفت: «باشگاه پرسپولیس هیچ پولى بابت رضایت نامه ماریو 
بودیمیر به  دیناموزاگرب پرداخت نکرده است. از همان اول هم قرار بود این بازیکن 
خودش براى دریافت رضایت نامه اش  اقدام کند و ما دیگر نمى دانیم که بین او و 
باشگاه دینامو چه اتفاقى رخ داده است. رقم قرارداد باشگاه پرسپولیس  با بودیمیر 
حتى نزدیک این مبلغى که براى رضایت نامه او اعلام شده هم نیست. حالا چطور 
گفته مى شود باشگاه  پرسپولیس 750 هزار یورو پول رضایت نامه داده، نمى دانم از 
کجا آمده!» با وجود این توضیحات و تجربه جنجالى قبلى عقد قرارداد با بازیکنان 
اوکراینى و گولچ در زمان مربیگرى  برانکو، این انتظار وجود دارد که مدیران باشگاه 
به شکلى کاملا شــفاف اعلام کنند چه مبلغى براى عقد قرارداد با  بودیمیر ثبت 
کرده اند. اگر واقعا قرارداد او طبق ادعاى مدیر روابط عمومى باشگاه فاصله زیادى 
با خبر  اعلام شــده براى رضایت نامه دارد، چرا رقم ا صلى قرارداد او را براى پایان 
دادن به جنجال    ها منتشر نمى کنند؟   وبسایت ترانسفر مارکت دستمزد بودیمیر 
در پرسپولیس را 600 هزار یورو اعلام کرده و در رسانه ها هم گفته  مى شود یک 

قرارداد نجومى با این بازیکن به امضا رسیده است.  

هیجان انگیز

تریبون

عبداالله ویسى که در لیگ پانزدهم با استقلال خوزستان به عنوان قهرمانى لیگ برتر رسید و در 
چند سال اخیر به صورت مداوم در بالاترین سطح فوتبال ایران تیم داشت، تصمیم گرفت هدایت 
یک تیم لیگ یکى را برعهده بگیرد. ویسى بعد از استعفاى محمود فکرى از سرمربیگرى شاهین 
شهردارى بوشهر که وضع خوبى هم در جدول لیگ دسته اول دارد، رسما سرمربى این تیم شد تا 
گواردیولاى ایرانى خودش را در چالش جدیدى قرار دهد و به دنبال صعود به لیگ برتر با این تیم 

بوشهرى باشد. 
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اشیاى بزرگ یا سنگین و همچنین 
ظروف شیشه اى ، ظروف چینى و 
ظروف  و  شکستنى  اشیاى  سایر 
حاوى مواد خوراکى و شیمیایى  را 
در قفسه هاى پایین کابینت و کمد 

قرار دهید.
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گواردیولاى 
ایرانى به لیگ 
یک رفت!

على حسینى نیامد، کیانوش مربى خارجى مى خواهد!

وزنه بردارى غرق در حاشیه و بحران

شهروند|  در روزهایى که همه نگاه ها به جام  ملت هاى آسیا 
بود، شرکت جدیدى به عنوان بخش خصوصى وارد فوتبال ایران 
شد. شــهر خودرو چند روز قبل به صورت رسمى سند انتقال 
باشگاه پدیده را امضا کرد تا از این پس این باشگاه مشهدى با نام 
«پدیده شهر خودرو» به کارش ادامه دهد. برخلاف آن چه که از 
ورود شرکت هاى خصوصى یا افراد متمول به فوتبال در یادمان 
هست، فعلا شهرخودرو توانسته به تعهدات خود عمل کند و به 

وضع تیم مشهدى سروسامان ببخشد. 
نجات از کسر امتیاز در گام اول

پدیده مشهد با وجود نتایج خوبى که در نیم فصل اول لیگ 
هجدهم کســب کرده بود، اوضاع نابسامانى داشت و همین 
موضوع باعث استعفاهاى پى درپى یحیى گل محمدى شده 
بود که با واسطه شدن اطرافیان به تمرینات برمى گشت. در 
نیم فصل اول شرکت پدیده به عنوان مالک این باشگاه حتى 
یک ریال هم براى تیم هزینه نکرد و شاگردان گل محمدى با 
کمک استاندارى و شهردارى روزگار خود را مى گذراندند. جدا 
از مطالبات بازیکنان یک پرونده خطرناك هم پدیده را تهدید 
مى کرد و درحالى  که آخرین فرصــت براى پرداخت طلب 
بازیکن خارجى سابق این تیم بود، مالک جدید از راه رسید. 
شهر خودرو قبل از این که رســما پدیده را در اختیار بگیرد، 
1,5 میلیارد بدهى باشگاه به دیارا سوبا پرداخت کرد تا آنها از 

خطر کسر امتیاز نجات پیدا کنند. 
اردوى ترکیه و پرداخت مطالبات

یکى دیگر از اقدامات مالک جدید باشگاه مشهدى برگزارى 

اردوى ترکیه در نیم فصل بود. این تیم توانست تدارك مناسبى 
براى نیم فصل دوم داشته باشد و از ابتداى هفته جارى هم به 
تهران آمده تا تمرینات خــود را در زمین بهترى براى بازى با 
پرسپولیس پیگیرى کند. از سوى دیگر خبر رسید که مالک 
جدید باشگاه، پرداختى به بازیکنان را به 50 درصد رسانده تا 

اوضاع وفق مراد کادرفنى این تیم پیش برود.
از نساجى تا پدیده؛ شهر خودرو از کجا آمد؟

شهر خودرو که یک شــرکت واردات و فروش خودرو به 
شــمار مى رود، با مدیریت فرهاد حمیداوى به عنوان مالک 
براى خرید باشگاه پدیده جلو آمد و خیلى زود توانست سند 
مالکیت را به نام خود کند. جالب این که این شــرکت قصد 
داشته چند سال قبل امتیاز باشگاه نساجى را خریدارى کند 
اما به توافق لازم دست پیدا نکرده و حالا با یک تیم مشهدى 
رسما وارد فوتبال شده است. حمیداوى، مالک این شرکت که 
پیش از این فعالیت ورزشى خاصى نداشته، درباره اهداف شهر 

خودرو براى ورود به فوتبال مى گوید: «ما نه به تبلیغات فکر 
کردیم و نه به مســائل مالى. بهتر است بگویم با قلبمان وارد 

فوتبال شدیم.»
این بار بخش خصوصى را فرارى مى دهند؟

در ســال هاى اخیر اکثر افراد یا شرکت هایى که از بخش 
خصوصى وارد فوتبال شدند، عمر حضورشان حتى به یکى، 
2 سال هم نرسیده است. در ابتدا شاید پیش بینى ها درباره 
مالک جدید باشگاه پدیده همین طور بود، اما هزینه هایى که 
در یک ماه اخیر از ســوى شهر خودرو شاهد بودیم، نگاه ها را 
تغییر داده است. حمیداوى در این باره به «شهروند» مى گوید: 
«ما آمدیم که بمانیم و به فوتبال کمک کنیم. البته باید ما را 
همراهى کنند. از رســانه ها گرفته تا فدراســیون،  ما انتظار 
همکارى داریم. اگر مشکل خاصى پیش نیاید، شهر خودرو 

در فوتبال ماندگار است.»
تغییرنام پدیده؛ از فصل آینده

باشگاه مشهدى هنوز هم با نام پدیده به کار خود در لیگ 
ادامه مى دهد. البته طبق اعلام مالک این باشگاه با نامه اى که 
آنها به سازمان لیگ ارسال کردند، قرار است نام این تیم در 
این فصل به «پدیده شــهر خودرو» تغییر پیدا کند. از فصل 
آینده هم این باشگاه با نام «شــهر خودرو» در لیگ حاضر 
مى شود، چون پدیده دیگر هیچ سهمى در این باشگاه ندارد. 
جالب این که فعلا مالک  جدید با همان تیم مدیریتى قبل و 
همان کادرفنى و عوامل به کار خــود ادامه مى دهد و گویا تا 

پایان فصل قصد تغییرات ندارد. 

شهروند| چه کسى جانشــین کى روش مى شود؟ اصلا 
ســرمربى بعدى تیم ملى ایران باید چه خصوصیاتى داشته 
باشد تا همه امیدوار به برداشتن قدم هاى بزرگ در فوتبال ملى 
خود باشیم؟ اینها سوالاتى است که هنوز هیچ جواب درست و 
قانع کننده اى براى آن از وقتى که کى روش ایران را ترك کرد، 
پیدا نشده است. فدراسیون فوتبال هیچ شفاف سازى درباره 
برنامه هاى خود در راستاى انتخاب سرمربى اعلام نکرده و از 
طرف دیگر در رسانه ها و فضاى مجازى هر روز نام یک مربى 
به عنوان سرمربى جدید معرفى مى شود. این کلاف سردرگم و 

آینده اى که همه براى آن نگران هستند، به مهمترین دغدغه 
فوتبال ایران تبدیل شده و براى مردم هم خیلى مهم است که 
بدانند جانشین کى روش در این بازار داغ شایعات مختلف چه 
کسى خواهد بود. مربیان ایرانى یا نام هاى بزرگ خارجى یا یک 

نفر مثل برانکو ایوانکوویچ؟
از کلینزمن تا برانکو!

در چند روز گذشــته از مربیان مختلفى براى جانشینى 
کى روش در فوتبال ایران نام برده شده است. یورگن کلینزمن،  
خوزخه فوساتى، گاس هدینگ، زین الدین زیدان و چند مربى 
دیگر! هروه رنار هم که گفته شد شاید جانشین کى روش شود، 
در همان روزهاى ابتدایى انتشار شایعه اعلام کرد قرارداد خود 
با فدراسیون فوتبال مراکش را تمدید کرده است! اخیرا هم 
شنیده شده بســیارى از ایجنت هاى فعال در دنیاى فوتبال 
چند پیشنهاد بسیار جدى به مدیران فدراسیون فوتبال ارایه 
داده اند. البته وینفرد شفر و به ویژه برانکو ایوانکوویچ به عنوان 
دیگر گزینه ها نام برده شــد که هر دو نفــر تاکید کردند با 
باشگاه هاى پرسپولیس و استقلال قرارداد دارند و به کارشان 

در این دو تیم ادامه خواهند داد. 
فن مارویک، تازه ترین گزینه

دیروز هم یکى از کارمندان عربستانى سابق کنفدراسیون 
فوتبال آسیا از مذاکره فدراسیون فوتبال ایران با فن مارویک 
سرمربى سابق تیم ملى هلند خبر داد که بازتابى گسترده در 
رسانه ها و شبکه هاى اجتماعى داشت. منتهى براساس اعلام 
منابع موثق خبرى مهدى تاج و فدراسیون هیچ عجله اى براى 
انتخاب جانشین کى روش ندارند و قرار نیست به همین زودى 
با مربى جدید قرارداد امضا کنند. منتهى احتمال این که این 
مربى هم جزو گزینه هاى مورد نظر فدراسیون باشد، واقعا زیاد 

است و به همین دلیل است که خبر آن را هم منتشر کرده  اند.
بازى با نام هاى سرشناس ایرانى

از همــان روزى که کارلوس کــى روش خبر خداحافظى 
خود از فوتبال ایران را در رسانه ها اعلام کرد، برخى جریان ها 
مانورهایى در راستاى دفاع از حضور مربیان ایرانى در کادر فنى 
تیم ملى داشتند. جالب اینجاست که حالا مطالب مختلفى هم 
در بعضى رسانه ها منتشر مى شود و به همین ترتیب از نفرات 
شناخته شده و باتجربه اى چون محمد تقوى، جواد نکونام، 
مهدى مهدوى کیا، وحید  هاشمیان و حتى على دایى به عنوان 

گزینه هاى مناسب براى حضور در کادرفنى تیم ملى نام برده 
مى شــود. البته مارکار آقاجانیان هم با توجه به قراردادش با 
فدراســیون احتمالا در کادرفنى بعدى تیم ملى هم حضور 
خواهد داشت و هیچ بعید نیست اتفاقات به شکلى پیش برود 
که هدایت تیم ملى به صورت موقت در اختیار مربیان ایرانى 
قرار بگیرد. گفته مى شود نکونام یکى از جدى ترین گزینه هاى 

مدنظر فدراسیون براى حضور در کادرفنى است. 
یک احتمال جدى؛ مربیان وطنى به صورت موقت

با توجه به این که تیم ملى فعلا قرار نیســت در مسابقات 
رسمى به میدان برود،  مدیران فدراسیون فوتبال هم با توجه 
به مشکلات شدید مالى که با آن روبه رو هستند، هیچ عجله اى 
براى انتخاب سرمربى جدید ندارند و تصمیم گرفته اند با صبر 
و حوصله مذاکره با گزینه هاى مدنظر خارجى خود را انجام 
بدهند. البته تنها مســابقه پیش روى احتمالى تیم ملى در 
فیفا دى 27 اسفند است که تاکنون فدراسیون فوتبال هیچ 
حریفى را براى برگزارى دیدار تدارکاتى تیم ملى اعلام نکرده 
است، ولى اگر با کشــورى توافق انجام شود، احتمال این که 
مربیان ایرانى هدایت تیم ملى را براى بازى دوستانه برعهده 

بگیرند، زیاد است. 
دایى مذاکره با فدراسیون را تکذیب کرد

على دایى هوش بالایى دارد. او اخیرا شایعه تماس مدیران 
فدراسیون فوتبال با خودش در خلال مسابقات جام ملت هاى 
آسیا براى هدایت تیم ملى بعد از اخراج کى روش را تکذیب 
کرده و گفته هیچ مذاکره اى هم با او انجام نشده است. درواقع 
دایى بدش نمى آید مثل هر مربى دیگرى ســرمربى ایران 
باشــد، اما خوب مى داند که در شرایط کنونى اقبال عمومى 
براى حضور او در تیم ملــى وجود ندارد و به همین ترتیب در 
مصاحبه هاى مختلف هم گفته برنامه اى براى جانشــینى 
کى روش ندارد.  او دیروز حتى به مازیار ناظمى، مدیر روابط 
عمومى وزارت ورزش که گفته بود زیدان و کلینزمن در صف 
مذاکره فدراسیون فوتبال هستند، حمله کرد و گفت وزارت 
ورزش نباید در کار فدراســیون فوتبال دخالت کند. اما یک 
حقیقت را هم نباید نادیده گرفت! این که مدیران فدراسیون 
فوتبال قطعا با مشــورت و موافقت وزارت ورزش ســرمربى 
تیم ملى را انتخاب خواهند کرد و امکان ندارد که وزارت ورزش 

دخالتى در انتخاب نهایى نداشته باشد.

بهداد سلیمى: «چندسالى هست که تمام رشته هاى 
انفرادى از این تبعیضى که بین فوتبال و سایر رشته ها 
وجود دارد، رنج مى کشــند. من به شخصه براى باخت 
تیم ملى ناراحت شدم، ولى بعد از این که از طرف آقاى 
تاج اعلام شد براى 4-3 پیروزى بى اهمیتى که مقابل 
یمن، ویتنام و... کسب کردند، یک میلیون دلار پاداش گرفتند، در صورتى که 
ورزشکاران رشته هاى دیگر شــرایط خوبى ندارند و این تبعیض وجود دارد، 
تصمیم گرفتم سکوتم را بشکنم و اظهارنظر کنم. صحبت من هم به خاطر 
تبعیض بود وگرنه نظرمن به خاطر برد و باخت تیم و فنى نبود. فوتبال 43 سال 

است قهرمان نشده، پس باید این فرصت را به سایر رشته ها هم بدهیم.» 

 على دایى: «پیش از کى روش ما کى قهرمان آسیا 
شــدیم؟ چند جام به دســت آورده ایم؟ شما انتظار 
داشتید کى روش ایران را در جام جهانى قهرمان کند یا 
این که فکر مى کردید به راحتى در جام ملت هاى آسیا 
قهرمان مى شــویم. من با قطعیت مى گویم اگر ما در 
جام ملت هاى آسیا هم قهرمان مى شــدیم، تمام علم و دانش و مدیریت در 
فوتبال زیر سوال مى رفت. ما حداقل امسال با کى روش به جمع چهار تیم برتر 
آسیا صعود کردیم. خاطرتان هســت آخرین بار کى به جمع چهار تیم برتر 
رسیدیم؟ 15 ســال پیش بود. در دوره هاى بعدى که اصلا بالا نیامدیم، پس 

چطور انتظار دارید کى روش به راحتى تیم را قهرمان کند.» 

شهروند|  دیروز بعد از مدت ها 
فرصتى شد تا خبرنگاران سرى 
به تمرین تیم ملــى وزنه بردارى 
بزننــد. وقتى به محــل تمرین 
رسیدیم، برخلاف اردوهاى قبلى 
دیگر خبــرى از برخى چهره ها 
مطــرح نبــود. بهداد ســلیمى 
کــه خداحافظى کرده، ســعید 
على حســینى بــه دلایل مبهم 
حاضر نیست به اردوى تیم ملى 
بیایــد. کیانوش رســتمى که 
انفرادى تمرین مى کند و سهراب 
مــرادى هم با وجــود حضور در 

تمرین با مصدومیت دست وپنجه نرم مى کرد. از سوى 
دیگر خبر رسید خوزستان در فاصله کمتر از یک ماه تا 
شروع جام بین المللى فجر که یکى از مراحل گزینشى 
المپیک است، از میزبانى انصراف داده و حتى میهمانان 

خارجى این مسابقات هم الان در بلاتکلیفى هستند. 

تمرین تیم ملى رو به پایان بود 
که کیانوش رســتمى وارد سالن 
شد؛ وزنه بردارى که در چند سال 
اخیر بخش اعظمى از حاشیه هاى 
این رشــته را به تنهایى به دوش 
کشیده اســت. او باز هم با همان 
غــرور همیشــگى از تمرینات 
انفرادى اش صحبت کرد و گفت 
که فدراســیون به درخواستش 
بــراى اســتخدام کردن مربــى 
خارجى پاســخ منفى داده است. 
خلاصه که اوضاع ایــن روزهاى 
وزنه بردارى خیلى خوب نیست و 
به نظر مى رسد فدراسیون هم بیشتر تمرکز خود را روى 
انتخابات پیش رو گذاشته و در مدیریت برخى مسائل 
خیلى خوب عمل نمى کند. فقــط امید به چهره هاى 
جوان تر است؛ نفراتى که سنگین ترین و سبک ترین آنها 

را در این عکس مى بینید.

جزییاتى از جدیدترین تیم خصوصى لیگ برتر فوتبال ایران 

«شهر خودرو» چگونه مالک پدیده شد؟
  مالک باشگاه مشهدى در گفت وگو با «شهروند»: اگر کمک کنند، در فوتبال ماندگاریم

هر روز یک گزینه براى سرمربیگرى تیم ملى مطرح مى شود
  این بار فن مارویک

جهانگردى براى یافتن 
جانشین کى روش! مربیان اسپانیایى و هلندى به درد 

فوتبال ما مى خورند
میرشاد ماجدى
روزنامه نگار

در شرایط کنونى فوتبال ایران نباید هیچ عجله اى 
براى انتخاب ســرمربى جدید تیم ملى داشته باشد. 
مطرح کردن اسم  مربیان بزرگ خارجى از کشورها 
و سبک هاى مختلف هیچ دردى از فوتبال ایران دوا 
نمى کند. ما اول باید خودمان با شناختى که از فوتبال 
و دارایى هایمان داریم، بررسى کنیم و ببینیم در بین 
تمام مربیانى که اسمشان مطرح مى شود،  به کار کردن 
با کدام سبک از مربیگرى جهان فوتبال احتیاج داریم؟ 
آمریکاى جنوبى؟ مربیان کروات یا آلمانى و ایتالیایى و 
فرانسوى؟ یا مربیانى که کار آنها به سبک فوتبالى که 
کشورهایى چون سوئد، دانمارك، ایرلند، ایسلند و ... 
بازى مى کنند، نزدیک است؟ به نظر خود من الان با 
توجه به داشتن بازیکنان تاکتیک پذیر سرعتى، قدرتى 
و باتجربه در تیم ملى و استعدادهاى فوتبالمان،  یک 
مربى اسپانیایى مى تواند کارهاى بزرگى در تیم ملى 
انجام بدهد. هلندى ها هم البته فلسفه مربیگریشان 
به اسپانیایى ها شبیه اســت. پس ما باید اول ببینیم 
مى خواهیم به کدام ســبک از استانداردهاى دنیاى 
فوتبال خودمان را نزدیک کنیم و سپس براساس آن 
مربى را انتخاب کنیم. فکر مى کنم براى پیدا کردن 
جانشین کى روش به هیچ عنوان نباید عجله کرد. باید 
جلسات کارشناسى بسیار زیادى گذاشته شود تا این 
بار از همه نظر تصمیمى درست بگیریم. عجله کردن 

در انتخاب مربى فقط فوتبال ملى ما را نابود مى کند.
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